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1. Opening 

Mevr. van der Maas heet iedereen welkom bij deze vergadering van de 

adviescommissie Samenlevingsfonds. De adviescommissie is bijeen geroepen 

om een advies te geven over twee ingediende burgerprojecten (aanvraag Stg. 

Nehalennia en aanvraag Nicolaaskerk). 

 

2. Verslag 14 juni 2018 

Naar aanleiding van het verslag van de vorige keer vraagt Dhr. Faasse of de 

verordening van het Samenlevingsfonds aangepast kan worden, zodat er geen 

bezwaren meer ingediend kunnen worden, zoals dit gebeurd is bij de aanvraag 

van ‘Bobje The Movie’. Deze mogelijkheid is er niet, omdat hier de Algemene wet 

bestuursrecht van toepassing is en de aanvragen daardoor voor beroep vatbaar 

zijn. 

Het bezwaar van ‘Bobje The Movie’ is door de bezwarencommissie afgewezen, 

maar de film is uiteindelijk toch tot stand gekomen en is op verschillende plaatsen 

getoond. 

 

3. Aanvraag Stg. Nehalennia 

De aanwezigen hebben vooraf de aanvraag ontvangen en de vraag ligt nu voor 

om met betrekking tot deze aanvraag een advies te geven aan het college. 

Er vindt enige discussie plaats of de aanvraag voldoet aan de voorwaarden van 

het Samenlevingsfonds. Daarnaast worden er verschillende vragen gesteld die 

door  beantwoord worden. Uiteindelijk wordt met 4 stemmen tegen 
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(BEN, SGP, VVD en D66) en 3 stemmen voor (CDA, PvdA en NBB) besloten om 

het advies te geven aan het college de aanvraag niet te honoreren. De 

tegenstanders geven aan dat zij het gevraagde bedrag voor dit initiatief te hoog 

vinden. Er is maar één offerte en die wordt te hoog bevonden, de meerwaarde 

voor de leefbaarheid komt niet duidelijk naar voren en het lijkt erop dat hiermee 

een privépersoon gesteund wordt om een meerwaarde voor zijn huis te creëren. 

 

Red.: Na de vergadering van de adviescommissie heeft de voorzitter contact 

opgenomen met de commissieleden en het voorstel gedaan om Stg. Nehalennia 

eventueel een bedrag toe te kennen van € 5.000 op grond van de 

tegenargumenten hierboven genoemd. Op deze manier komen we de aanvragers 

toch tegemoet. De commissieleden hebben met dit voorstel ingestemd. 

 

4. Aanvraag Nicolaaskerk 

Ook deze aanvraag hebben de aanwezig vooraf ontvangen en ook bij deze 

aanvraag wordt een advies gevraagd van de commissie. 

 geeft aan dat het bedrag hoger is dan € 10.000, maar in artikel 55 

van de Nadere regels subsidium staat ook dat hier van afgeweken kan worden 

indien dit deugdelijk en inhoudelijk gemotiveerd is. 

Ook over deze aanvraag worden eerst de verschillende standpunten uitgewisseld 

en verhelderende vragen gesteld. Daarna wordt met 6 stemmen voor (BEN, SGP, 

VVD, CDA, PvdA en NBB) en 1 stem tegen (D66) besloten om het college te 

adviseren deze aanvraag te honoreren. D66 heeft tegen gestemd omdat voor hen 

het gevraagde bedrag te hoog is. 

  

5. Rondvraag en sluiting 

Mevr. van der Maas laat weten dat zij vindt dat er door de initiatiefnemers die 

subsidie hebben ontvangen, weinig publiciteit gegeven wordt aan het feit dat hun 

activiteit mede mogelijk is gemaakt door het Samenlevingsfonds. Daarnaast geeft 

zij aan dat het de bedoeling is om voor het Samenlevingsfonds een flyer te maken 

waarin het fonds uitgelegd wordt en die meegegeven kan worden aan 

geïnteresseerden. 

Mevr. van der Maas bedankt ieder voor hun aanwezigheid en inbreng. 

 

 




